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[bookmark: _Toc483055981]Annex A: expression of interest template

EXPRESSION OF INTEREST OUTLINE
Project ideas must be submitted electronically in Pdf format. The Expression of interests document should not exceed 2 pages (excluding annexes). All documents should be delivered in Arial font size 11.
Applications should be sent to p-vawg@giz.de 
1. Cover page: The cover page should indicate the 
1.1. Project title 
1.2. The name of applying organization and registration information (Please attach the annex of registration documents that clearly indicates the registration number, registration date, name and email of key people)
1.3. Name and title of contact person  
1.4. Contact details 

2. Description of Proposed Intervention: This section should provide detailed information about the project idea and includes: 

2.1. A brief description of the proposed idea (up to 150 words)  
2.2. Intended impact of the project idea (up to 150 words)
2.3. Target group (must be presented in terms of specifics i.e. geographic location, numbers, age, and characteristics). 


3. Description of budget narrative: this section should provide narrative information about the project expenses:
3.1. Estimated total budget (Maximum $15,000 USD)
3.2. [bookmark: _GoBack]Budget narrative (budget lines, estimation per budget line) Annex B: ORGANIZATION profile checklist
	Requirement
	Yes
	No

	Is your organization legally registered within relevant regulating authority in Lebanon?
	
	

	Date and registration number:



	Is your organization able/authorized to receive grant funding directly from GIZ with a bank account in Lebanon?

	
	

	Do you have a previous experience in women empowerment, awareness raising, prevention and response to GBV and violence against women and girls or other relevant topics?
	
	

	Please list a few examples:



	
	

	How many staff / employees / volunteers does your organization have?

	Please list below number of people and their roles:






يجب تقديم أفكار المشروع إلكترونياً بصيغة   Pdf. كما ويجب ألّا يتجاوز المستند صفحتين اثنتين  (باستثناء المرفقات). يجب تسليم كافة المستندات في خطّ  Arial حجم 11.
يجب إرسال الطلبات على البريد الالكتروني التالي:    p-vawg@giz.de  
1. يجب أن تحتوي صفحة الغلاف على: 
1.1.  اسم  المشروع 
1.2. اسم المؤسسة المقدّة للطلب ومعلومات تسجيل المؤسسة أو العلم والخبر (يرجى إرفاق وثائق التّسجيل التي تشير بوضوح إلى رقم التّسجيل وتاريخ التسجيل واسم والبريد الكتروني للأشخاص الرئيسيين)
1.3. اسم الشخص المسؤول 
1.4. رقم الهاتف، و البريد الإلكتروني للشخص المسؤول
2. وصف المقترح: يجب أن يقدّم هذا الجزء معلومات مفصّلة حول فكرة المشروع ويتضمن: 
2.1. وصف موجز للفكرة المقترحة (حتى 150 كلمة)  
2.2. التّأثير الذي ستحدثه فكرة المشروع (حتى 150 كلمة)
2.3. الفئة المستهدفة (بالتّفاصيل، أي الموقع الجغرافي والأرقام والفئة العمرية والجندريّة). 
3. وصف الميزانية: يجب أن يقدم هذا القسم معلومات حول نفقات المشروع:
3.1. الميزانيّة الإجماليّة المقدّرة الحدّ الأقصى : $15,000 )دولار اميركي)
3.2. شرح الميزانيّة (البنود  الاساسية للميزانية والمبلغ لكل بند)




ملف تعريف المؤسسة

	الشّروط
	نعم
	كلا

	هل المؤسسة مسجّلّة قانونيَّا في لبنان؟

	
	

	التّاريخ ورقم التّسجيل (العلم و الخبر):


	هل المؤسّسة قادرة على تلقّي تمويل مباشرة من GIZ مع حساب مصرفيّ في  لبنان؟

	
	

	هل للمؤسسة خبرة سابقة في  مشارع تمكين النساء, والتوعية على او الاستجبة  للعنف القائم على النّوع الاجتماعيّ والنّساء والفتيات, ومواضيع اخرى مماثلة ؟
يرجى إعطاء امثلة:


	
	

	كم عدد الموظّفين / المتطوّعين لدى المؤسّسة؟


	يرجى كتابة عدد و  ادوار الموظّفين و/او المتطوعين:
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